
Z á p i s n i c a  

z rokovania obecného zastupiteľstva v Smrdákoch  konaného dňa 15. 05. 2023 

 

Prítomní poslanci: Ing. Ondrej Bederka, Mgr. Miroslava Poláková, Igor Denkóci, Bc. Ľubomír Janík,           

Ing. Stanislav Perička , Ing. Ferdinand Antálek 

Hlavná kontrolórka obce: Ing. Zlatica Slováková 

Ospravedlnený:  Viera Ježová 

 

Starostka obce privítala všetkých prítomných na  riadnom zasadnutí OZ v Smrdákoch. 

Podľa prezenčnej listiny konštatovala,  že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a preto je 

dnešné rokovanie OZ uznášania schopné. 

Za overovateľov určila: Mgr. Miroslavu Polákovú a Ing. Stanislava Peričku. 

Za zapisovateľku určila: Mgr. Miroslavu Smoleňákovú. 

Program dnešného zasadnutia poslanci   dostali mailom v  pozvánke, starostka sa spýtala, či chce 

niekto doplniť dnešné rokovanie o nejaký bod programu. Neevidovala túto požiadavku zo strany 

poslancov a preto dala hlasovať: kto je za to, aby sa  rokovanie OZ riadilo daným programom? 

Starostka konštatovala, že poslanci  prijali 

U z n e s e n i e   č. 8/2023 

v ktorom schvaľujú body, ktorým sa bude riadiť dnešné rokovanie obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie:   za:   6 poslancov                    proti:  0         zdržal sa:    0  

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov. 

Bod 1: Otvorenie starostka považuje za uskutočnené. 

Bod 2:  Zmena rozpočtu:  

Starostka odovzdala slovo ekonómke, ktorá poslancov oboznámila , že je  potrebné schváliť položky 

v príjmovej a výdavkovej časti ohľadom grantov z Európskeho sociálneho fondu na profesijný rozvoj 

učiteľov  v ZŠ a v MŠ. Je to len vyšpecifikovanie zdrojov a položiek na ktoré sa majú peniaze zaúčtovať 

a taktiež aj výdavky vo výdavkovej časti.   

 Poslanci nemali námietky a prijali 

U z n e s e n i e   č. 9/2023, 

 v ktorom schvaľujú zmenu rozpočtu potrebnú k vyšpecifikovaniu položiek a kódov zdrojov 

v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu.  

Prosím o hlasovanie:      za: 6 poslancov             proti:  0                  zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.   
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Bod 3:   Zvýšenie kapacity v MŠ- Starostka informovala poslancov, že zastupujúca pani riaditeľka MŠ 

podľa prihlášok detí do MŠ ju oslovila s požiadavkou navýšenia kapacít v MŠ pre školský rok 

2023/2024. V prevádzkovom poriadku je povolená kapacita od Regionálneho úradu verejného 

zdravotníctva  na 23 detí. Zažiadame  o zvýšenie kapacity na 30 detí, aby sme to mali aj do 

budúcnosti vyriešené. 

S kapacitou a s navýšením je spojené aj dovybavenie stolíkov, stoličiek, lehátiek, návlečiek, 

paplónikov, uteráčikov a samozrejme skriniek v šatni.  Máme už dodané svietidlá na výmenu do tried.  

Potom bude nasledovať maľovanie tried.  

Pani Skalová Michaela mamička škôlkara, nám preposlala aj cenové ponuky na skrinky v šatni, ešte 

musíme pozrieť ako sa nám to tam zmestí.  

Je to len  informácia ohľadom MŠ. Na ďalšom  rokovaní OZ budú poslanci už  informovaný  

o konkrétnych sumách.  Musí sa to zase dostať do rozpočtu.  

                              

Bod 4: Dotačné výzvy na rok 2023- oboznámenie.  

Tak ako každý rok aj tento sme podali  do výzvy VUC Trnava s našimi dvomi projektami a to: 

Vinobranie a Beh kúpeľným parkom.  Mali by sme byť úspešný.  

  

Pani projektantka ohľadom projektov rekonštrukcie chodníkov na námestí, finišuje s projektami na 

rekonštrukciu. 

Ministerstvo informácií a regionálneho rozvoja postupne vyhlasuje výzvy, zatiaľ však nespĺňame 

podmienky ani pre jednu výzvu. Sú tam dosť veľké obmedzenia. 

 Bod 5: Rôzne  

V tomto bode starostka začala informáciou ohľadom odkúpenia 2/3 budovy  kultúrno-

rehabilitačného zariadenia s pozemkami. 20.4. 2023 poslala oficiálny list pani riaditeľke do kúpeľov, 

ktorá ho odoslala generálnemu riaditeľovi. Nemám ešte ich záväzné stanovisko.  

Prišiel nám  aj nájom štvrťročný za energie z kúpeľov. Energie hlavne plyn vyskočil o 1.000,- €. Zatiaľ 

sme  to nechávali tak, ako to bolo nastavené. Bolo to pre nás výhodné. Nevieme však ako to bude 

pokračovať v nasledovných obdobiach  hlavne ceny okolo vykurovania, preto bolo vyvolané  

stretnutie s projektantami ohľadom oddelenia vykurovania, prezreli sme si skutkový stav. Uvidíme, 

aké mi príde vyjadrenie z kúpeľov ohľadom odpredaja, potom by sme to začali riešiť. S vykurovaním 

je spojená aj výmena okien na chodbe. To treba tiež urobiť.  

      Ďalej  mám prišiel list, ktorý sme už riešili  ohľadom značkovania turistických trás v našom 

katastrálnom území. Starostka oboznámila poslancov , že kontaktovala  predsedu slovenského 

turistického zväzu. Situáciu sme si vysvetlili , teraz čakáme   na  práce, ktoré sú potrebné urobiť , aby 

sa mohlo začať s oficiálnym značkovaním jednotlivých trás. Bude potrebné spolupracovať aj s obcami  

Koválov a Unín, v ktorých katastroch sa značkované trasy nachádzajú.  
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   Informačne:  Minulý týždeň sme  dostali informáciu ohľadom Ústavnej školy pri zdravotníckom 

zariadení, ktorá od 1.9. 2023 bude prechádzať pod Spojenú školu Senica. Nič sa nemení, resp. mala 

by fungovať aj naďalej pre deti, ktoré prídu do kúpeľov. Keďže sa táto škola nachádza v k.ú. Smrdáky, 

je potrebné stanovisko obce. Bude určite súhlasné. Nevidím v tom problém.   

        Potravinové balíčky- informácia z ČK Senica: budeme mať k dispozícií potravinové balíčky , 

budeme tieto balíčky rozdeľovať  od najstarších občanov. 

       Hlavná kontrolórka obce Ing. Zlatica Slováková vypracovala Plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 

2023. Tento plán dostali mailovou poštou poslanci ešte pred rokovaním obecného zastupiteľstva aby 

mali dostatok času sa s ním zoznámiť, resp. ho doplniť o nejakú činnosť kontroly. Starostka vyzvala 

poslancov, či majú niečo na doplnenie, resp.  sa chcú niečo spýtať. Neevidovala žiadne doplnenie.                                     

Dala teda návrh na uznesenie  a to s týmto textom:  

Poslanci na svojom riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva prijali  

U z n e s e n i e   č. 10/2023 

v ktorom schvaľujú Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Smrdáky na 2. polrok 2023. 

Hlasovanie:            za:   6 poslancov                     proti:   0                  zdržal sa:  0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov. 

Plán kontrolnej činnosti tvorí neoddeliteľnú súčasť tejto zápisnice.  

Bod 6: Diskusia 

Poslanci diskutovali priebežne k jednotlivým bodom. 

 

Bod 7: Záver: Starostka ukončila dnešné riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Poďakovala 

všetkým prítomným za účasť a rokovanie ukončila.  

  

V Smrdákoch 16.05. 2023 

 

Zapísala:  

 

Overovatelia:                                                                      Ingrid Tripšanská 

                                                                                                starostka obce 

   

 

     


